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Mötet hölls i Kommunhuset Markaryd, Sunnerbosalen tisdagen den 24 oktober 2023,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
John Niemi  Strömsnässkolan 
Liam Lagerkrans Strömsnässkolan 
Fadi Olwan  Strömsnässkolan 
Anton Wombell Markaryds skola 
Vuk Radosevic Markaryds skola 
Tyra Karlsson  Markaryds skola 
Ester Bukuru  KCM 
Ester Takvam  KCM 

 Maria Svensson Lundin UKN 
Robin Hansen  UKN 
Eva Nicklasson Kostchef §6 

  
 

Återbud var lämnat från Maya Balan. 
  
  

Dagordning 
 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Kostchefen har ordet 
§7 Rapport från UKN 
§8 Julavslutning 
§9 Sammanträdesplan 2024 
§10 Elevrådsfrågor 
§11 Barnets bästa 
§12 Instagram konto 

 §13 Övriga frågor. 
§14 Mötet avslutas. 

 

 

 
 
 
 

 

 



 

 

 
MARKARYDS KOMMUN  

 

 
 Ungdomsinskottet  2023-11-21   2 (3) 
 

 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan. 
 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning.  

 

§4. 

Val av justerare. 
Anton Wombell utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Det konstaterades att det inte blev någon speciell aktivitet på skolorna under kulturveckan. Man 
får förbereda sig bättre inför nästa år. 
I övrigt gicks förra mötets protokoll igenom och lades till handlingarna. 
 

§6. 
Kostchefen har ordet 
Kostchef Eva Nicklasson presenterade sig och sin verksamhet. Totalt har kostenheten 30 st. 
anställda och serverar mat till både skolverksamheten och äldreomsorgen. Man har en 
måltidsutvecklare som heter Emma Johansson och ett antal kockar och köksbiträden. 
Budgeten för en skolmatsportion är på grundskolan 12 kr/portion och på gymnasieskolan 13 
kr/portion. 
Kostenhetens verksamhet styrs av en hel del regelverk tex. Skollagen och Livsmedelsverkets 
regler. 
Man slänger mat för en hel del pengar varje år. Mätningar har gjorts och det visar att Markaryds 
kommun ligger ungefär på riksgenomsnittet vad det gäller matsvinnet. 
Många diskussioner och förslag uppstod både gällande matsvinnet och skolmaten i allmänhet. 

 

§7 

Rapport från UKN 
UKN har träffat rektorerna och man har diskuterat elevrådsfrågorna bl.a. Klart är att de önskade 
möblerna till Markaryds skola är beställda. Mia och Robin kämpar vidare med Ungdomsinskottets 
förslag på hur elevråden ska jobba för att man ska uppfylla målet med en likvärdig skola i detta 
avseende. 
Vidare har UKN fått titta och ha synpunkter på förslag på ritningar för byggandet av den nya 
skolan i Strömsnäsbruk. Spännande projekt. 
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§8 

Julavslutning 
Nästa möte med Ungdomsinskottet den 12/12 blir en julavslutning. UI beslutade att man ska 
förlägga aktiviteten i bowlinghallen med bowling och mat. Man bildade en snapchatgrupp där 
man senare skulle bestämma vilket tema som skulle gälla på avslutningen. Många olika förslag 
framkom under mötet. Beslut tas senare. Arne bokar bowlingen och tar upp beställningar på mat. 
 

§9  

Sammanträdesplan 2024 
Tider för Ungdomsinskottets sammanträde under 2024 ska fastställas. Mötesdagar kommer även i 
fortsättningen att vara tisdagar 17.00-19.30. Datumen ska ligga så de inträffar före UKN-Au i 
varje månad så att UI har möjlighet att ge förslag till nämnden. 
Arne fastställer dagarna enligt ovanstående riktlinjer och meddelar till nämndsekreteraren. 
 

§10 

Elevrådsfrågor 
Inga speciella ärenden från elevråden framkom. 
 

§11. 

Barnets bästa 
Inga nya saker att ta upp i detta ämne. 
 

§12 

Instagramkonto 
Nya bilder togs som ska läggas ut. Kontot måste hållas uppdaterat. 
 

§13. 

Övriga frågor. 

Inga övriga frågor framkom. 

 

§14. 

Mötet avslutas. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

…………………………………………………………………………….. 
Ester Bukuro    ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Anton Wombell   justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


